



Protokoll till Sektionsmöte 2023 - Period 1

Torsdag den 28 September klockan 17:17 i Rudan

Närvarande

Julia Lofland Gustafsson
Ordförande

Lova Thorén
v.Ordförande

Jesper Fleetwood
Talman

Alaufia McCraigon Westerberg
Talmans Sekreterare

Emma Johansson

Oliver Yvling-Lind

Isabel Hammarström

Oscar Blom

Moa Eklund

Albin Hedblom

Leo Au

Abdulrazzaq Summaq

Skylar Wedahl

Noah Jönsson

James Stark

Philip Sjögren



1. Formalia

1.1. Mötets öppnande

Ordförande Julia Lofland Gustafsson förklarar mötet öppnat kl 17:23

1.2. Val av mötesordförande

Sektionsmötet beslutar

att välja Jesper Fleetwood till mötets ordförande

1.3. Val av mötessekreterare

Sektionsmötet beslutar

att välja Alaufia McCraigon Westerberg till mötessekreterare

1.4. Justering av röstlängd

12 stycken närvarande varav 11 stycken sektionsmedlemmar

Sektionsmötet beslutar

att röstlängden justeras till 11 mandat

Skylar Wedahl ansluter till mötet 17:40.

Röstlängden justeras till 12 medlemmar.

James Stark ankommer 18:19.

Noah Jönsson ankommer 18:21

Röstlängden justeras till 14 medlemmar.

Albin lämnar 20:36

Röstlängden justeras till 13 medlemmar.

Noah lämnar mötet 20:59

Röstlängden justeras till 12 medlemmar.

1.5. Mötets behöriga utlysande & beslutsmässighet

Sektionsmötet beslutar

att finna mötet behörigt utlyst och beslutsmässigt

1.6. Adjungeringar

Mötet beslutar

att ge 1 person närvarande-och yttranderätt.

1.7. Val av justerare tillika rösträknare



Sektionsmötet beslutar

att Moa Eklund & Albin Hedblom utses som justerare

1.8. Anmälan av övriga punkter

1.9. Föredragningslistans godkännande

Sektionsmötet beslutar

att godkänna föredragningslistan

1.10. Föregående protokoll

Har godkänts och det som blivit bordlagt tas upp under detta möte

2. Rapporter

2.1. Styrelsen

2.1.1. Ordförande

Fixar med skåp, det fattas frf nycklar, påbörjade sjöslaget, medverkat på campusdagen, osqvik till Halloween, beställt Ovvar och planerat företagsdag, går på Datas 40-års jubileum d. 30/9-23, klarat krögarprovet.

2.1.2. Vice ordförande

Jobbat på sångböcker, beställt styrelsekläder och ordnar med Osqvik och Ski-week

2.1.3. Kassör

Tar ikapp bokföring, fixat utlägg och assisterat ordförande och vice ordförande med deras ärenden. Mottagit två offerter för tryck av sångbok. Fixat medaljer.

2.1.4. Ledamöter

Oliver - Varit i kontakt med FFS där de för dialog.
Mötet pausas under 5 minuter från och med 17:34.
Mötet startar igen 17:40.

Albin har läst alla dagböcker han hittat i skåp.
Fleetwood talar som ledamot, sjöslagets anmälningsdatum har justerats. Fleetwood har medverkat på Campusdagen.

2.2. Organ & Nämnder

2.2.1. FöretagsGruppen

Hugo har påbörjat sina utbytesstudier men har börjat leta efter en efterträdare.

2.2.2. Qlubbmästeriet



Noah är på arbete och närvarar på möte under en senare tid.
Sektionsmötet beslutar **att** bordlägga tills Noah anländer

2.2.3. Mottagningsgruppen

Rapporterar att mottagningen 2023 har hållits och feedback har visat att studenterna tyckte att kommunikationen kunde varit bättre.
Oliver berättar att de organ som vi har presenterades tidigt under mottagningen, vilket de vill ta vidare till nästa år.

2.2.4. Slurpenredaktionen

Ansvarige Matteus skickade en draft på tidningen till Hugo som inte blev godkänd. Matteus är inte närvarande på dagens möte.
Osqledaren har erbjudit en artikelplats för vår sektion.

2.2.5. Studienämnden

Oliver har pushat igenom ärendet med ellära omtenta, då fler tillfällen önskas. Oliver meddelar vidare att han fått veta att tvåan får köra projektkurs i trean istället för att ge eleverna mer chans att kunna fokusera och därmed klara kursen.

Albin planerar att köra en "vem är smartare än en femte-klassare" game show.

2.2.6. Lokalnämnden

Oliver rapporterar att de potentiellt är lite över budget.

Det är städlat och sorterat i förrådet. Biljardbordet och pingisbordet har haft mycket behov av att fixas.

Razzaq tar upp frågan om filter till glasfönsterna i Rudan och Oliver kollade upp pris för frostat film, men det skulle gå på 8 tKr.

2.2.7. Idrottsgruppen

Kalle (i sin frånvaro) rapporterar att han behöver fler aktiva i nämnden för att få ihop fler evenemang.

Moa berättar att det finns ett gäng ettan som är intresserade i Idrottsgruppen/idrottsevenemang varpå hon berättade om hur de går tillväga för att följa upp deras intresse. De var intresserade av badminton.

2.2.8. Infogruppen

Oliver frågar om vi har statistik på hur mycket vi fått in till de olika evenemangen vi håller. Svaret är nej.

Fixat creative cloud till grafisk design till affischer m.m.

2.2.9. Valberedningen

Razzaq föreslår att Intresseformulär kan skickas ut. På rekryteringspuben och Nollegasquen har han fått kontakt med några ettan.

2.2.10. Spelgruppen



Oliver rapporterar att det inte hållit många spelkvällar. Första spelkvällen var en succé med deltagare som inte var med i spruppen och att intresset bland ettan verkar vara god.

2.2.11. Utbytesnämnden

Linus är på utbytesstudier men har lämnat en rapport. Han planerar att lägga upp minst en bild på Instagram en gång i månaden för att uppdatera hur det går. Samt kanske en frågestund den 22/10-23 där man kan ställa frågor till studenterna som är på utbytesstudier.

2.2.12. JMLnämnden

Moa Eklund har gått med i nämnden. De har hållit i steminfika under mottagningen. Mensskydd har kommit in och Albin är igång med att införskaffa hyllor till dem till toaletterna. JML kopplas långsamt ifrån alkohol, det kommer mer information till de olika anmälnings-/informationskanalerna via lappar etc så att det inte går via FisQ-chatten.

2.2.13. Kårfullmäktige (KF)

Inget att rapportera/ej närvarande.

2.2.14. THS, KS

Philip, närlivschefen rapporterar att alla spexen har ett förråd som är nytt, finns i K-huset. Namnet för deko-lokalen är ännu inte bestämt. THS har fått igenom att vi ska börja genomföra anonyma examinationer. Tester kommer ske under VT24.

Philip rapporterar vidare att hittrack och THS pratar om avtal och hur datahantering blir och vem som äger datan. Dock har vissa sektioner gått vidare med att använda företaget i sina ärenden på SoMe.

De har öppningar i kårledningen. Studiemiljöansvarig, Chef för utbildningsinflytande, Eventchef, ansvarig för den internationella mottagningen, projektledare för Armada.

Till sist uppmanar Phillip till ansökan om SSO-rollen i sektionen.

2.2.15. Övriga

Albin meddelar att vi fått en ny Redbull-kontakt så vi kan öppna dialog om sponsring. Informationen ges vidare till QM Noah.

Sruppen har diskuterat att köpa in fler spel.

3. Besluts- och diskussionspunkter



- 3.1. Entledigande av Vilhelm Rosenvinge, Vice Qlubbmästare
Sektionsmötet beslutar att entlediga Vilhelm Rosenvinge som Vice QM.

- 3.2. Valet av...
 - 3.2.1. Vice Qlubbmästare
 - 3.2.1.1. Nominering Leo Au

Sektionsmötet beslutar att rösta in Leo Au som Vice Qlubbmästare.

 - 3.2.2. Vinstmästare (Qlubbmästeriets kassör)
James Stark nominerar sig själv.

Sektionsmötet beslutar att välja James Stark som vinstmästare.

 - 3.2.3. Studerandeskyddsombud

Lova och Julia nominerar Moa Eklund
Moa godtar nomineringen.
Sektionsmötet beslutar att välja Moa Eklund till studerandeskyddsombud.

- 3.3. Bordlagda Verksamhetsberättelser från tidigare möte
Sektionsmötet beslutar ATT
Hela punkten bordläggs till SMP2-23.
 - 3.3.1. Mottagningsgruppen
 - 3.3.2. Studienämnden
 - 3.3.3. Idrottsgruppen
 - 3.3.4. Infogruppen
 - 3.3.5. JMLnämnden
 - 3.3.6. Slurpenredaktionen
 - 3.3.7. Utbytesnämnden
 - 3.3.8. Valberedningen
THS representant Philip lämnar mötet 18:34.

- 3.4. Budgetförslag
 - 3.4.1. Overaller, sångböcker, medaljer och förstärkare
Styrelsens budgetförslag diskuteras.
Sektionsmötet beslutar



att godkänna budgeten för sångböcker, medaljer och overaller.

Sektionsmötet beslutar

att godkänna budget för förstärkare.

3.4.2. Profilkläder FisQ

Budgetändringen presenteras och diskuteras.

Sektionsmötet beslutar att godkänna ändring i budgeten för 2023 för att införskaffa profilkläder.

3.4.3. Reparation av biljardbordet

5 röster för Olivers förslag

9 röster emot förslaget

Sektionsmötet beslutar

att flytta beslutet till SMP2

4. Övrigt

4.1. Övriga frågor

Noah har skickat in en kostnadsförfrågan till företag som erbjuder HLR-utbildning. Detta i syfte att utbilda FISQ-personal en gång per termin och att minst en person per pubkväll har fått den utbildningen. Noah vill ha sektionens synpunkt om idén.

Oliver lyfte fram att han har kvar att betala 3000 kr för LED-stripsen som installerats.

Sektionsmötet beslutar att ta från lokalnämndens budget 2022 och flytta till 2023 för att åtgärda restkostnaden för LED-stripsen.

4.2. Nästa möte

Bordlagda verksamhetsberättelser från punkt 3.3.

5. Mötets avslutande

Mötet avslutades 21:03

Mötesordförande:

Huddinge 23-09-28

Ort & datum



Jesper Fleetwood

Namn-teckning

Jesper Fleetwood

Namn-förtydligande

Justerare #1

Huddinge 23-09-28

Ort & datum

Namn-teckning

Moa Eklund

Namn-förtydligande

Justerare #2

Huddinge 23-09-28

Ort & datum

Namn-teckning

Albin Hedblom

Namn-förtydligande